# **,聯合動態**

## United News

### 午餐講座 —— 健康系列第一講 22/9/2006 Luncheon Talk — Health Series 1st Talk



嘉賓講者香港中文大學保健處處長方玉輝 醫生主講「驗身知多少?」。

The guest speaker, Dr Ben Fong delivered a luncheon talk on "Health Screenina".

#### 27/9/2006 師生共膳計劃 **United College Dinner**



院長馮國培教授致 歡迎辭。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, addressing the assembly.



輔導主任劉行榕教授帶領參加的聯合教職員及同學 起合唱聯合書院校歌。

Professor Alaster Lau, Dean of Students, leading United College staff and students to sing College song together.



輔導主任劉行榕教授致送紀念品予方醫 生,由書院生活委員會主席陳膺強敎授

Professor Alaster Lau, Dean of Students, presenting souvenir to Dr Fong, accompanied by Professor Chan Ying Keung, Chairman of College Life Committee.

#### 預防性健康檢查推廣計劃 6/10/2006 Preventive Health Check-up Incentive Scheme **Health Series**



健康檢查承辦商為聯合職員及家屬 抽血,以進行健康檢查。

The vendor of health check-up collected blood samples from United College staff and spouses for preventive health



醫學院及社會科學院的教職員及同學參加本年度首次「師生共膳計劃」。 Teaching staff and students from Faculties of Medicine and Social Science participated in the Inaugural College Dinner.

## 聯合書院國際演講會交職典禮 5/10/2006 Inauguration Ceremony of the United College **Toastmasters Club**





院長馮國培教授(左圖)及國際演講 會香港分區施嘉義先生(右圖)應邀 出席擔任主禮嘉賓。

Professor K P Fung, College Head (left picture) and Mr Neil Sy, Toastmasters Club Division H Governor, Hong Kong (right picture) officiated at the Inauguration Ceremony.